

下主日 NEXT SUNDAY

英語崇拜會眾請注意，下主日上午9:30崇拜暫停，詳情請參閱週刊第6頁。
English Service worshippers, there is no 9:30am service next Sunday.
For details, please see page 6.

感恩慶典聯合崇拜 上午十一時

SERVICE OF CELEBRATION JOINT WORSHIP 11:00A.M.

主禮：葉呂婉禎	LEADER: Betty Yip
宣道：吳詠嫻牧師	PREACHER: Rev. Dr. Wenh-In Ng
司琴：黃布愛玲	ORGANIST: Regina Wong
慶典監禮：Randy Naylor牧師	CELEBRANT: Rev. Dr. Randy Naylor
音樂：本堂詩班	MUSICIANS: TCUC Choir
The Talking Donkeys	The Talking Donkey
兒童信息：黎嘉燐牧師	CHILDREN MESSAGE: Rev. Dr. Alan Lai
英文讀經：李芷欣	ENGLISH READER: Salina Li
傳譯：劉鎮康(粵語)	TRANSLATORS: Calin Lau (Cantonese)
何韞芳(國語)	Wanda Ho (Mandarin)
司事：林天榮 林伍妙玲	USHERS: Paul Lam Margaret Lam
戴永楷 戴梁潔玲	Robert Tai Margaret Tai
音響：廖永輝	PA SYSTEM: Peter Liu
簡報：杜國豪	POWERPOINT: Wilson To

點算獻金義工 OFFERING COUNTING VOLUNTEERS

陳區麗恩	陳頌恩	Amy Chan	Joanne Chan
區思穎	區賈吟升	Albert Au	Esther Au
蕭仁翰	郭黃潔萍	Alfred Siu	Kitty Kwok

黎嘉燐牧師：每星期一休假

黃布愛玲行政幹事：每星期三休假

黃文助理幹事工作時間：每星期一、三及四上午十時半至下午二時半

Rev. Dr. Alan Lai day off: every Monday.

Regina Wong (Administrative Secretary) day off: every Wednesday.

Wendy Huang (Assistant Secretary) Working Hours: 10:30am-2:30pm, Mon, Wed. & Thur.

黎嘉燐牧師 Rev. Dr. Alan Lai
黃布愛玲行政幹事 Regina Wong
黃文助理幹事 Wendy Huang

電子郵件箱號碼
e-mail address
tcuc.lai@bellnet.ca
tcuc.wong@bellnet.ca
tcuc.huang@bellnet.ca

教會每週的活動、消息、事工及宣道可瀏覽本堂網頁<http://tcuc.ca>。
You are welcome to visit our church website at <http://tcuc.ca> for weekly news, activities and sermon.



多倫多中華聯合教會 TORONTO CHINESE UNITED CHURCH

3300 Kennedy Road, Scarborough, Ontario, Canada M1V 3S8

Telephone / Fax: (416)754-7147 & (416)754-2746



我們的使命是以耶穌基督為首，
以上帝無條件的愛為心，
把教會帶到人群，
把人群帶到教會。

With Jesus Christ as the Church's foundation,
and living God's unconditional love,
we bring the Church to the people and
we bring the people to the Church.

【本堂使命宣言 TCUC Mission Statement】

聖靈降臨節後第十三主日(聖餐主日)
THE THIRTEENTH SUNDAY AFTER PENTECOST
(COMMUNION SUNDAY)

二零一四年九月七日 SEPTEMBER 7, 2014

GATHERING AND PRAISE

GATHERING MUSIC

CALL TO WORSHIP

In the rustling of leaves on the tree – the sound of the wind.

In the intake of each breath – the sound of the Spirit of God.

Spirit, breath, wind of God, rustle through our lives today;

touch us with your mystery.

Bring us alive to you as we worship this day.

SONG OF PRAISE:

“Jesus Friend of Sinners”

PRAYER APPROACH

All around us God, beauty, awe, and mystery stir our im-agnations. We are inspired by the incredible diversity of trees and for-ests. We draw a deep breath and are filled with the fragrance of eucalypt, pine, cedar, olive, or ash. We feel the textures and are stirred by the different qualities and attributes of the wood. Your strength and endurance, like the cedar, redwood, and Jarrah, fill us with hope. With healing and cleansing power, like the eucalypt and pine, you renew us. **Amen.**

LORD’S PRAYER

Our Father in Heaven, Hallowed be your name, Your Kingdom come,

Your will be done on earth as in heaven. Give us today our daily bread.

Forgive us our sins as we forgive those who sin against us. Save us from the time of trial and deliver us from evil. For the kingdom, the power, and the glory are yours, now and forever. Amen.

PASSING OF THE PEACE

(We greet one another in Jesus' name saying "the Peace of God be with you".)

CHILDREN’S TIME

SCRIPTURE READING: Psalms 139-13-16

(please follow the projection screen)

SONG OF PRAISE: VU #533

“When in Our Music God Is Glorified”

(Our offering is received during the song)

OFFERTORY PRAYER *(please stand)*

God of mystery, no longer unknown, you invite us to open conversations, discern connections, and seek always to develop relationships and communities of life and hope. We align our lives with your love for the whole world, and join our longing with your desire for all generations to live, move, and be in you. Amen.

(The young people leave for their groups after the prayer)

LISTENING TO THE WORD

SCRIPTURE READING: Genesis 2:4b-22

(Please follow the projection screen)

REFLECTION

“The Man Who Loved a Tree”

SONG OF PRAISE: VU #307

“Touch the Earth Lightly”

SENT TO LIVE THE WORD

M&S FUND TODAY – MINUTES FOR MISSION

“New Tenants”

CELEBRATION OF COMMUNION

(please see insert)

ANNOUNCEMENTS

(please see p.???)

SONG OF PRAISE:

“The Same Love”

DISMISSAL & BLESSING

As the wind blows where it chooses,

the Spirit of God rustles through our lives.

The God who breathes into our being

refreshes our longing to know more deeply

the interconnection of all things in God.

The mysterious and unknown God

disturbs our complacency and stirs our actions of love and care for the world.

In love for the world God loves

we go to live and move and be fully alive in God. Amen.

After the sung “Amen” we take a few moments of quiet

We thank everyone who shared their ministries in worship today

LEADER: Henry Lee

REFLECTION: Rev. Dr. Alan Lai

MUSICIANS: The Talking Donkeys

READER: Maria Wong

USHERS: Matthew Lum

HOSTS: Robert & Margaret Tai’s family

AV/SANCTUARY: Alexandra Lum/Joanne Chan, Simon Fung, Kin Chan,
John Feng/Chauncey Hui/Chris Tsang

上午十一時中文崇拜程序 CHINESE WORSHIP SERVICE

主禮：招葉中絢	Leader: Chung Shun Chiu
宣道：黎嘉燐牧師	Preacher: Rev. Dr. Alan Lai
司琴：黃布愛玲	Organist: Regina Wong
傳譯：曾陳侃明(國語)	Translator: Olivia Tsang (Mandarin)
司事及聖餐襄禮：	Ushers & Communion Assistants :
陳永佳 陳孔玉娟	Edwin Chan Janet Chan
陳應楠 劉黃寶娟	Ying Nam Chan Wendy Lau
音響：廖永輝	PA System: Peter Liu
簡報：譚穎嫻 廖琪珍	Power Point: Wing Haan Tam Kitty Liu

電琴序樂

ORGAN PRELUDE

唱詩第33首

OPENING HYMN #33

「寰宇群生歌」

"All Creatures of Our God and King"

宣召

CALL TO WORSHIP

著往 (第625首)

INTROIT (#625)

同唱「主在聖殿中」

"The Lord Is in His Holy Temple"

祈禱

PRAYER

主禱文 (第649首)

THE LORD'S PRAYER (#649)

同唱「我們在天上的父」

"Our Father ..."

獻詩

ANTHEM

「求以慈愛賜予祝福」(汪美譯)

"Bless Us with Your Love" (arr. by D. E. Wagner)

(歌詞請閱大螢幕)

(Lyric on the projection screen)

伴奏：黃布愛玲

Accompanist: Regina Wong

問安

PASSING OF THE PEACE

兒童信息

CHILDREN'S MESSAGE

由黎嘉燐牧師主講，信息後兒童往樓下參加主日學。

Children are dismissed to Sunday School after the message led by Rev. Alan Lai.

啓應文*

RESPONSIVE READING*

詩篇139:13-16 (舊約第761頁)

Psalms 139:13-16 (NEB p. 736)

讀經*

SCRIPTURE READING*

創世記2:4b-22 (舊約第2頁)

Genesis 2:4b-22(NEB p. 2)

唱詩第506首

HYMN #506

「佳美時日歌」

"All Beautiful the March of Days"

宣道*

「再見伊甸園」

SERMON*

"Garden of Eden, a reflection"

榮耀頌

(歌詞在聖詩封底內頁)

GLORIA PATRI

(Hymn book inside back cover)

會務報告*

PARISH CONCERNS*

奉獻

- 主日捐(紅袋)

THE OFFERINGS

- Sunday Offering (red bags)

- 聖餐捐(藍袋)

- Holy Communion Offering (blue bags)

獻禮文 (第644首)

「萬物都是從主而來」

OFFERTORY PRAYER (#644)

"All Things Come of Thee"

唱詩第251首

HYMN #251

「永生之之歌」

"Break Thou the Bread of Life"

聖餐

HOLY COMMUNION

祝福

BENEDICTION

三一頌

(歌詞在聖詩封底內頁)

DOXOLOGY

(Hymn book inside back cover)

唱詩第537首

RECESSIONAL HYMN #537

「光明美麗物歌」

"All Things Bright and Beautiful"

電琴殿樂

ORGAN POSTLUDE

(*) 後座有即時傳譯設備，譯為國語(撥M字)及英語(撥E字)。如需聽筒或簡體字聖經請向司事長索取。Simultaneous translation into Mandarin (switch to M) and English (switch to E) is available. Please obtain the headphone or Simplified Chinese Character Bible from the Chief Usher.

本主日獻花

趙柏林、張瑞芳夫婦

劉治平牧師、劉高妙玲師母紀念

譚穎嫻紀念母親及姨母

梁祖欽、盧潤儀夫婦紀念梁杜秀楨女士

本主日獻刊

趙柏林、張瑞芳夫婦

劉治平牧師、劉高妙玲師母紀念

代禱事項 PRAYER CONCERNS :

1. 請為居住長期護理院／醫院或身體軟弱之弟兄姊妹禱告：陳劉錦桃、張趙小蓉、賈王素蘭、趙柏林、蔣星榆、朱三多、許伍美珍、江瑞蓮、梁麥淑勤、巫區煥珍、潘倩、冼黃寶珍、蘇秀橋、譚何順萍、衛簡民慧、衛尚義、黃鄭珍珠和黃岳，願上帝賜予健康。

Please pray for those who are in long-term care facilities/hospitals or have health problem: Kam To Chan, Joanne Cheung, Su Lan Chia, Pak Lam Chiu, S.Y. Chiang, William Chu, Mei Chuen Hui, Shui Lin Kong, Sook Kwan Leung, Woon Jan Moe, Chun Poon, Po Chun Sin, Sau Kiu So, Stella Tam, Katie Wai, Richard Wai, Chun Chu Wong and Robert Wong. May God bless their health.

2. 仁慈的上帝，求你祝福各級學府，願它們成為教學相長，研究探索，追求智慧和充滿活力的地方；並賜福師生們，願人人都能在學習生活的挑戰中找到快樂。

Gracious God, bless all schools, colleges, and universities, that they may be lively places for sound learning, new discovery, and the pursuit of wisdom; and grant that those who teach and those who learn may find joy in the challenges of academic life.

3. 衝突爭端繼續侵蝕著地球的安全。讓我們為以色列，巴勒斯坦和烏克蘭禱告，求主帶領這些國家從絕望走向希望，從恐懼走向信任。讓平安充滿我們的心，賜我們智慧去建立國家之間的和平。

The world of conflict continues to erode the safety of the planet. We remember Israel and Palestine and Ukraine. Lead them from despair to hope, from fear to trust. Let peace fill our hearts and grant us wisdom to build peace among nations.

4. 我們感謝所有委身事奉，致力重建教會生活的兄弟姐妹們。靠著聖靈的感動及其賦予的力量，我們齊心協力走向信仰的合一，並以耶穌基督——我們的救主和恩友作為基準和標竿。

We give thanks to all the dedicated brothers and sisters who have committed to rebuild our lives together in this place. With you Holy Spirit empower your servants in their callings, so that together we come to the unity of faith and to the measure of the full stature of Jesus Christ, our Saviour and friend.

歡迎 WELCOME :

- ❖ 歡迎您參加本堂的主日崇拜！今天是聖餐主日，凡尋求耶穌基督的愛者都在被邀請之列，一起分享這個聖禮。英文崇拜後在懷熙中心有茶聚，歡迎各位參加。

Welcome to our Sunday Services! We are glad you have come to worship with us today. Today is Communion Sunday. All who seek to love Jesus are invited to share in this sacrament. After 9:30am service please join us for fellowship and refreshment in the T.H. Chan Memorial Hall.

- ❖ 9:30時主日學在5-6室及圖書室授課，11:00時主日學在14-17及20室授課。歡迎2-17歲兒童青少年們參加主日學。Our Sunday School teachers look forward to learning with you again. 9:30am students will meet in Room 5-6 and in Room 9. 11:00am students will meet in Room 14-17 & 20. Everyone in the ages 2-17 is welcome to attend.

本週聚會與活動 ACTIVITIES THIS WEEK	
今日下午12:15 Today 12:15pm	英文崇拜歌頌小組練習在正堂 The Talking Donkeys' rehearsal in the Sanctuary.
今日下午1:30 Today 1:30pm	教會詩班練習在正堂 Church Choir' rehearsal in the Sanctuary.
今日下午2:15 Today 2:15pm	團契健康排舞在運動場 Fellowship Line Dance in the gym.
星期一、五晚上8:00 Mon & Fri 8:00pm	羽毛球活動在運動場 Badminton in the gym.

會務消息 CHURCH NEWS :

1. 聯合崇拜感恩慶典 Service of Celebration

本堂將於九月十四日(主日)上午十一時舉行特別聯合崇拜，邀請吳詠嫻牧師宣道。我們將會承認和支持黎嘉熾牧師開始他在多倫多中華聯合教會第二年的任命。崇拜後敬備午餐茶會，誠邀各人參加。

On Sunday, September 14, 2014, at 11:00 am, our church will hold a special joint worship service. We will recognize and affirm the ministry of the Rev. Dr. Alan Lai as he begins the second year of his appointment at TCUC. The Rev. Dr. Wenh-In Ng will be the guest preacher. Everyone is invited to stay for light lunch after the service.

2. 就業團契本月聚會 Career Fellowship

日期： 2014年9月13日(星期六)

內容： 下午6時晚膳，7:30-9:00聚會

地點： 教會友誼廳

Date: Saturday, September 13, 2014

Program: 6:00p.m. Dinner, 7:30-9:00pm Gathering

Place: Church Fellowship Lounge

3. 康體瑜珈活動 TCUC Yoga for Wellness and Fitness

康體瑜珈班秋季活動將於九月廿一日開始，在下列主日上午十一時三十分在一號室進行：九月廿一日，十月五日，十月廿六日，十一月十六日，十二月七日。有興趣參加的同道請向張林素恩報名，報名費五十元。

TCUC Yoga for Wellness and Fitness Fall Session begins September 21, 2014 at 11:30a.m. in Room 1. This section's registration fee is \$50. Class dates: September 21, October 5, 26, November 16 and December 7. If you are interested to join, please register today with Ingrid Chong.

4. 懷熙中文學校 T.H. Chan Memorial Chinese School

懷熙中文學校2014-2015年度新學年開學禮將於九月十三日(星期六)在正堂舉行：中文班上午10:00，國語班下午3:45；校董會會議於上午11:30在嬰兒室召開。請各董事出席。

T.H. Chan Memorial Chinese School Chinese opening ceremony for academic year 2014-2015 will be held on Saturday September 13, 2014 at 10am and 3:45pm for Cantonese and Mandarin Classes respectively. The Board of Directors meeting will be held in the nursery room at 11:30am.

5. 非洲伊波拉病毒和中國雲南地震災民需要你的支持

The Ebola victims and Yunnan Earthquake victims need your support

非洲和中國雲南的人民需要你們的幫助來重建他們的生活，家庭和希望。請你在九月份的主日向負責人捐獻，所得的捐款全數寄給加拿大聯合教會緊急援助基金，而你的捐款在年底歸入捐款收據內。透過中國的愛德基金會，加拿大聯合教會的全球合作夥伴，將救濟金錢交付給中國和非洲。請慷慨解囊。

The people of Africa and Yunnan China need your help to assist them to rebuild their lives, homes and hopes. Donations will be collected during the month of September and tax receipts will be issued at end of the year. Donations collected will be forward to UCC Emergency Response Fund. Through Amity Foundation in China, ACT Alliance, global partners of the United Church of Canada, monetary relief has been delivered to China and Africa. Please help generously.

八月份感恩捐、特別捐、獻花捐及獻刊捐芳名

LIST OF SPECIAL OFFERING IN AUGUST

【根據捐者獻金日期列出(而非刊登日期)，如有錯漏，祈為指正。】

[According to the donation made in August, please inform the church office if there are any errors.]

感恩捐 THANKSGIVING DONATION

朱三多	200	黃燮坤	100
何苻芳	60	廖琪珍	200
李開基、葛燕萍家庭	100	廖嘉祐、溫翠屏	200
林天榮、伍妙玲	60	趙柏林、張瑞芳	200
Albert & Esther Au	200	劉明新、黃寶娟	60
梁祖欽、盧潤儀	50	劉惠倫	50
梁達超	200	賴惠明	50
陳永佳、孔玉娟	100	譚何順萍	150

獻花捐 SUNDAY FLOWER DONATION

Grace & Jeck Chin	20	陳永佳、孔玉娟	20
何苻芳	40	Alice Lui	40
何澤芳	60	Ben & Teresa Louie	20
林天榮、伍妙玲	20	雷程知真	50
Albert & Esther Au	30	趙柏林、張瑞芳	20
區梁佩賢	60	劉明新、黃寶娟	20
張曾淑群	50	劉惠倫	20
梁祖欽、盧潤儀	40	鍾國榮、蘇寶珍	25
梁達超	100	譚穎嫻	50

獻刊捐 SUNDAY BULLETIN DONATION

林天榮、伍妙玲	20	雷程知真	50
Albert & Esther Au	20	趙柏林、張瑞芳	20
區梁佩賢	40	劉明新、黃寶娟	20
張曾淑群	50	劉惠倫	10
陳永佳、孔玉娟	20	鍾國榮、蘇寶珍	25

傳道服務基金 MISSION & SERVICE FUND

Jack & Cathy Seto	20	Peggy Wong	30
梁祖欽、盧潤儀	20	黃燮坤	50
梁達超	50		

特別捐 SPECIAL DONATION

雷程知真(全堂郊遊)	100
------------	-----

上主日講章簡述

「遇見上帝」(出埃及記3:1-15)

摩西不是一個忘本的人。他曾經對自己的民族有抱負。摩西曾經為公義大發熱心，為自己的民族有痛苦的認同。不過這已經是過去的事，他再沒有甚麼鬥志，在失望之下離開埃及，逃走到外邦的地方看守羊群。我們都曾經對社會、教會及人生有一份投身服侍的熱情。但過了一些日子，經歷一些事件，原初的那份熱情丟淡了。若果你有抱負，你一定會經歷失望。因為世界有一種很強勁的力量，基督教稱呼它做“罪”與你相對。摩西是誰？他是一個曾經經過死蔭幽谷的人。他是被灰心失望以及懷疑的情緒薰陶過的人，他是被現實拆毀了的人。不過上帝看摩西是一位受了傷的醫治者。

摩西問：你(上帝)是誰？“我是自有永有的。”這並不是一個名字！若果我可以用意譯再講一次，即是說：“名字？我沒有名字！不過我是實在的，我創造天地宇宙萬物，我關心我的人民，你想知道我是誰？來！我們一起作一些事情。你對我的認識將會是一生之久，並且非常難忘。在未來的年日透過帶領以色列人離開埃及進入曠野，你就會明白我是誰。要認識我不單是要知道一個名字，而是勇於投身一個終生幫助別人的體驗。學習保護我所創造的大自然，有勇氣與暴力抗行，活出公正、慈愛及平等的生活。名字我沒有了，不過我保證與你同行，這份工你有興趣嗎？”

“牧師，你有否見過上帝？”我跟你說：“見過！”“你在哪裏見過上帝？”我在十字架上透過耶穌見過上帝的影子；在貧窮無助的人的口中聽過上帝的聲音；在那些照顧孤兒、難民、被虐待的婦女的人的身上見過上帝的手；在六百萬猶太人在納粹時代被屠殺、三百萬中國人在南京大屠殺事件、及眾多的戰役的人的身上見過上帝的眼淚及憤怒；在那些追求社會公義、公平資源分配、和諧相處的社會工作人士身上見過上帝的鬥志；在那些努力建立環保、防止污染的人的經驗上見過上帝受傷的身體；在那些不斷為教會祈禱、建立弟兄姊妹的信心、以謙卑的態度互相配搭、尊重不同種族、言語及神學觀點的人的身上見過上帝的智慧。我們是不是要知道上帝是誰？我們會知道的。當我們投身服侍群眾、保護地球，那時我們便會認識上帝。

LAST SUNDAY'S SERMON SUMMARY

“Seeing God” (Exodus 3:1-15)

Moses hadn't forgotten his cultural origin. Once upon a time, he embraced it. He was zealous about doing justice, and identified himself with the suffering of his people. However, this was all in the past. Moses had no more courage to do any more. Engulfed with disappointment, he escaped to foreign land looking after sheep. It is also true to many of us who at one time, committed ourselves to serve people and help churches. But after some time and certain events, the passion is gone. If you have dreams, you will experience disappointment, as the world has a strong force that works against us. Christianity calls it sin. Who is Moses? He had been to the valley of death, crushed by disappointment and disbelief. Reality had destroyed him. But God saw Moses as a wounded healer.

Moses asked God, “Who are you?” God said, “I am who I am.” This isn't a name! If I have to paraphrase it, it goes like this: Name? I have no name! But I am real. I created the heaven and earth and I care about my people. You want to know who I am? Come! Let's do something together. Your understanding of me will be lifelong and unforgettable. In the coming years when you lead Israelites out of Egypt and enter the wilderness, you will know who I am. To know me you need more than a name, to dedicate yourself to help others. Learn to protect the earth, have the courage to work against violence, live justly, lovingly and fair. I don't have a name, but I promise to journey with you. Are you interested in this job?

People ask, “Minister, have you ever seen God?” I said, “I did!” “Where?” “I have seen an image of God through Jesus on the cross. Through the mouths of the poor and the weak, I have heard God's voice. Through those who help refugees, abused women, I have seen the hands of God. Through 600 million Jews who perished during the Holocaust, and 300 million Chinese who perished during the Nanking Massacre, and many other wars, I have seen the tears and anger of God. Through those who work toward social justice, economic justice, and coexistence in society, I have seen God's courage. Through those who work hard to protect the earth from pollution I have seen God's wounded body. Through those who pray ceaselessly, build up people's faith, and work harmoniously with others, including people who come from diverse culture, language and people who have different theological view points, I have seen God's wisdom.” Do we want to know God? We will know God when we care, love, dedicate ourselves for service, and care for the earth.

Celebration of Holy Communion for English Service

(September 7, 2014)

Invitation to the Table

This is the table not of the Church but of Jesus Christ. Everyone is welcome to come to the table and to experience the grace of God.

The Great Thanksgiving

The Lord be with you.

And also with you.

Lift up your hearts.

We lift them up to the Lord.

Let us give thanks to the Lord our God.

It is right to give our thanks and praise.

God of Abraham, Sarah, and Hagar, Rebekah and Isaac, Jacob and Esau, Leah and Rachel, there is no pain that does not echo in your heart, and so we pray: for all the grief and for all the losses, for the tears shed and the cries unheard, for all the half goodbyes, relationships without resolve, and for all the things that we have left unsaid, we pray.

Broken, tired and hungry, we come to you seeking healing, strength, and nourishment knowing that you will make us whole. So we, a diverse group of people, gather around to break and share this bread together as a way of remembering the one whom we follow.

The one who was fully who God created him to be; the one who loved God with all his heart, with all his mind, and with all his understanding. The one who taught us about love; the one who taught us to pray; the one who wrestled and struggled, as we often do; the one who has freed us from the vices of this world.

We look at the cross and remember the one who died a cruel death because of beliefs, because of love, because of faith. We take the bread and remember the one who loved us all and taught us to live peacefully together as one community, the one who reminds us that we are never alone, the one who is the Christ.

May the memory of the Christ in this meal, and in each other, sustain us for the struggles we face now, and in the journey ahead.

(All sing VU#85, sing twice)

Take, O take me as I am; summon out what I shall be; set your seal upon my heart and live in me.

In the night in which he was betrayed,
our Lord Jesus took bread, and gave thanks;
broke it, and gave it to his disciples, saying:
Take and eat; this is my body, given for you.
Do this for the remembrance of me.

Again, after supper, he took the cup,
gave thanks, and gave it for all to drink, saying:
This cup is the new covenant in my blood,
shed for you and for all people
for the forgiveness of sin.
Do this for the remembrance of me.

(All sing VU#85, sing twice)

Take, O take me as I am; summon out what I shall be; set your seal upon my heart and live in me.

O God most majestic,
O God most motherly,
O God our strength and our song,
Life in you, now and forever. Amen.

Breaking the Bread, Pouring into the Cup, Receiving the Elements

The bread of life, broken for you and me.

Thanks be to God.

The cup of blessing, poured out for you and me.

Thanks be to God.

These are the gifts of God for the people of God.

Now come and eat, for the table is ready.

(Communion will be served by Intinction. Please come forward to the front station through the centre aisle as you are able. Take a piece of bread and dip it in the juice and say, "Amen" or "Thanks be to God," before eating. Please return to your seat through either side aisle. The musicians and singers will be served first followed by people at the front pew. If you wish to be served in the pew, we will come to you.)

Prayers of the People

Prayer after Communion:

We give you thanks, loving God, that you have refreshed us through the healing power of this gift of life. In your mercy, strengthen us through this gift, in faith toward you and in fervent love toward one another; for the sake of Jesus Christ our Lord. Amen